
Beste griffie, 
 
Naar aanleiding van de presentatie over de Ontwikkelvisie Buitengebied Aalst afgelopen 
dinsdag tijdens de Raadsinformatieavond vroeg de wethouder om vooraf actie mee te 
denken en vragen en suggesties aan te reiken. 
Bij deze. 
Zou je deze svp naar wethouder, raad en college willen sturen svp?
Dank.

 Fietspad. 
Graag serieus onderzoeken hoe het fietspad langs de A67 ingezet kan worden, in 
plaats van een nieuwe weg aanleggen, en ook nog dwars door het bos. 'Natuur staat 
voorop' werd tijdens de presentatie duidelijk gesteld. Het fietspad kan makkelijk 
worden uitgebreid, en is een veel logischer, goedkoper en meer duurzamer oplossing 
dan een nieuwe weg door het bos. 

 Zonnepanelen Achtereind.
Wethouder noemde al dat niet alles mogelijk is tav de wensen waar zonnepanelen in 
onze gemeente komen. Maar is dit natuurgebied als lokatie daadwerkelijk nodig? 
Met al zijn techniek en onderhoud betekent dit schade voor de omgeving. Er zijn nog 
veel meer en veel betere mogelijkheden in onze gemeente om panelen te plaatsen 
(daken te over), dan precies in een natuurgebied. Wat zijn de mogelijkheden op de 
golfbaan? Onderzoek deze mogelijkheden svp nogmaals.  

 Duurzame landbouw. 
Duurzame landbouw lijkt ons, zeker ook voor dit gebied, zeer wenselijk. Sowieso 
natuurlijk. Wat zijn de ideeën? Is hier al overleg over met de landbouwers in het 
gebied? Welke garanties zijn vooraf te stellen tav dit aspect?

 Autoverkeer in het gebied.  
'Natuur staat voorop'. Denk aan duidelijke resolute maatregelen; veel te vaak worden 
(fiets)paden in natuurgebieden gewoon gebruikt door motorvoertuigen. Hoe kan dit 
verkeer daadwerkelijk effectief worden geweerd? Uiteraard in overleg met 
brandweer.
Idem: Duidelijk verbod van quads c.q. hoge boetes.  Maar handhaving zal een zwakke 
plek zijn in deze. 

 Groene Ledverlichting fietspaden.
Dringend verzoek tav de fietspad- (en straat?)-verlichting in de natuurgebieden goed 
onderzoek te doen naar de juiste, milieuvriendelijke (led)verlichting. Groen licht is, in 
tegenstelling tot wat veel mensen denken, mogelijk juist niet goed voor dieren (op 1 
vleermuissoort na). Doe svp goed onderzoek. Graag ook verlichting lopend op 
zonnecellen. Wees ambitieus voor dit natuurgebied; groene alternatieven zijn slim, 
en de investering waard (NB: en overigens zeker niet altijd duurder) 

 Gemengde woonwijk Ekenrooi Zuid. 
- Dienen daar bomen voor te worden gekapt/ (hoeveel) natuur moet wijken? Zijn 
voorwaarden aan nieuwe bewoners te stellen om natuur (minimaal % bomen 
bijvoorbeeld) in hun tuinen te behouden? 
- Hoe gemengd wordt deze wijk?  Wat wordt daarover verstaan, en hoe wordt dat 
criterium bewaakt? Komen er bijvoorbeeld statushouders, om maar een voorbeeld te 
geven?  



 Participatie/ communicatie. Is mogelijk tav de uitdagingen die er voor het gebied zijn 
actief met partijen in gesprek te gaan (itt hoe door vorige wethouders invulling werd 
gegeven aan de term 'participatietrajecten')? Is het voor dit ontwikkelgebied mogelijk 
de dillema's en uitdagingen vooraf duidelijk en eerlijk te verwoorden en te delen, 
zodat samen naar de beste oplossing gezocht kan worden?

Dank alvast, en met hartelijke groet, 
Fractie GroenLinks Waalre


